
P R O T O K Ó Ł   NR  XXXV/2010 
z posiedzenia Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

z dnia 28 czerwca 2010 roku 
 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13
00

 i trwało do godz. 16
10

, z przerwą w godz. 14
30 

– 14
45

. 

 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Obecnych 10 radnych wg załączonej listy obecności.  

Nieobecni radni: Jacek Frydrych, Paweł Lorens, Wojciech Michna, Krzysztof Podkul 

Waldemar Podkul.  

 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Jan Omachel - Pełniący Funkcję Wójta Gminy Krościenko Wyżne, 

- Grzegorz Prugar - Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

- Wiesław Gomółka - Sołtys Sołectwa Pustyny.  

(lista obecności w załączeniu). 

 

Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków  

i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku 

Wyżnym za 2009 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia okręgów wyborczych, ich granic i numerów 

oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Krościenko Wyżne. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Krościenko Wyżne oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej i instytucji 

kultury za I półrocze roku budżetowego.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały własnej.  

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę własną Nr XXXIV/233/10 z dnia 29 kwietnia 

2010 r. sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2010 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2010 rok. 

13. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad. 
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Rozpoczynając XXXV Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz otworzył obrady, powitał wszystkich Radnych oraz 

obecnych na posiedzeniu. 
 

 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – 

Kazimierz Zygarowicz na podstawie listy obecności stwierdził, że w dzisiejszych obradach 

bierze udział 10 Radnych, a więc Rada może podejmować prawomocne uchwały.  
 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

 W kolejnym punkcie radni przystąpili do przyjęcia porządku obrad.  

 Pełniący Funkcję Wójta Gminy - Jan Omachel poinformował radnych, że poszerzony 

porządek obrad został przekazany radnym i przedstawia się on następująco: 
 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków  

i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku 

Wyżnym za 2009 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia okręgów wyborczych, ich granic i numerów 

oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Krościenko Wyżne. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Krościenko Wyżne oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej i instytucji 

kultury za I półrocze roku budżetowego.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały własnej.  

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę własną Nr XXXIV/233/10 z dnia 29 kwietnia 

2010 r. sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2010 rok 

oraz podziału nadwyżki budżetowej z 2009 roku.  

12.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2010 rok oraz podziału nadwyżki budżetowej z 2009 roku. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Krośnieńskiemu na realizację zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 1967R 

Korczyna – Krościenko Wyżne. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dębica.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu odnowy Sołectwa Krościenko Wyżne na 

lata 2010 – 2015. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu odnowy Sołectwa Pustyny na lata 2010 – 

2015. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko 

Wyżne przeprowadzenie kontroli problemowej. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko 

Wyżne przeprowadzenie kontroli problemowej. 

19. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

20. Zamknięcie sesji. 

 

Następnie prowadzący obrady – Kazimierz Zygarowicz zarządził głosowanie nad 

przyjęciem porządku obrad. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 10 radnych: 

- „za” przyjęciem porządku obrad głosowało 10 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu – 0 radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz stwierdził, że 

proponowany porządek obrad został przyjęty. 

 
 

Ad. 4.  

 W dalszym punkcie Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do przyjęcia 

protokołu z poprzedniej sesji.  

 Do protokołu z poprzedniej sesji radni nie zgłosili wniosków i uwag, w związku 

z czym prowadzący obrady – Kazimierz Zygarowicz zarządził głosowanie. W głosowaniu 

jawnym uczestniczyło 10 radnych: 

-„za” przyjęciem protokołu głosowało 10 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy oznajmił, że PROTOKÓŁ z XXXIV Sesji Rady 

Gminy Krościenko Wyżne z dnia 29 kwietnia 2010 r. został przyjęty (protokół 

w załączeniu).  

 

Ad. 5 Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał 

oraz wydanych zarządzeniach. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz oddał głos Pełniącemu 

Funkcję Wójta Gminy – Janu Omachlowi, który kolejno przedstawił: 

1. Informację na temat wydanych w okresie od dnia 30 kwietnia do dnia 16 czerwca 

2010 r. zarządzeń – informacja w załączeniu. 

2. Informację na temat realizacji bieżących spraw: 

1) Sytuacja powodziowa na terenie Gminy Krościenko Wyżne.  

 Fale powodzi, które miały miejsce w miesiącach: maju oraz czerwcu spowodowały, że 

63 rodziny z terenu Gminy Krościenko Wyżne zwróciły się do Urzędu Gminy o pomoc, 

z czego zakwalifikowano do jej przyznania 42 rodziny.  

Gmina wypłaciła zasiłek celowy 29 rodzinom, w tym zasiłek z budżetu państwa w wysokości 

od 1000,00 zł – 6 000,00 zł otrzymało 10 rodzin, w tym:  

 - do 1 000,00 zł - 4 rodziny, 

 - do 2 000,00 zł - 4 rodziny, 

 - do 4 000,00 zł – 1 rodzina, 

 - do 6 000,00 zł - 1 rodzina.  

 Pomoc finansowa w wysokości od 6000,00 zł - 20 000,00 zł przeznaczona była na 

remonty w budynkach. Jedna rodzina została zakwalifikowana i otrzymała zasiłek w kwocie 

20 000,00 zł.  
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 Pomoc finansowa w wysokości od 20 000,00 zł - 100 000,00 zł przyznawana była 

w przypadku zniszczeń budynków - takich na terenie gminy nie było. 

 Ponadto można było ubiegać się o pomoc, jeżeli straty dotyczyły upraw oraz 

budynków gospodarczych. Co do upraw zakwalifikowano 6 gospodarstw do przyznania 

pomocy finansowej. Na terenie gminy zostały również podtopione 2 budynki gospodarcze. 

Zostały ponadto zgłoszone szkody w komunalnej infrastrukturze drogowej i innej 

oszacowane w granicach 54 000,00 zł. Jednak szkody te nie kwalifikują się do pomocy 

finansowej - są to niewielkie podtopienia dróg, oberwania brzegów, przepustów itd. Są one 

sukcesywnie usuwane w ramach własnych środków z budżetu gminy. 

Z budżetu Wojewody Gmina Krościenko Wyżne otrzymała dodatkowo środki finansowe 

w wysokości 50 000 zł na bezpośrednią akcję powodziową. Wydatkowane środki wynoszą 

ok. 20 000,00 zł. Wydatki, które dotyczyły bezpośredniej akcji ratowniczej, czyli czasu od 

kiedy ogłoszony był alarm przeciwpowodziowy przeznaczono m.in. na: zakup żywności 

i wody dla ratowników oraz ludzi ewakuowanych, wynajęcie sprzętu do ewakuacji, 

zabezpieczenia budynków, zakup worków, piasku, ekwiwalenty dla strażaków, paliwo itp.  

2) Pomnik Grunwaldu. 

 17 maja br. został zawarty akt notarialny z p. Barzykiem – gmina zakupiła ponad 2 ary 

działki, gdzie kontynuowane są prace przy budowie Pomnika Grunwaldu. Pomnik ten 

powinien być w przyszłym tygodniu oddany do przeglądu oraz zakończony w zakresie 

opracowanym w dokumentacji. Dodatkowo trzeba będzie wykonać pewne rzeczy 

wizerunkowe terenu wokół pomnika tj. niwelację terenu, ogrodzenie od działki p. Barzyka 

oraz ewentualnie wykonać mały parking od strony ul. Grunwaldzkiej. 

Koszt renowacji pomnika to ok. 49 000,00 zł. Przygotowany jest już kompletny wniosek 

o dofinansowanie w ramach Lokalnej Grupy Działania. Załącznikiem do niego będzie Plan 

Odnowy Sołectwa Krościenko Wyżne – dzisiejsza uchwała Rady Gminy. Wniosek opiewa na 

dofinansowanie w wysokości 25 100,00 zł. Środki z budżetu gminy stanowiłyby 

ok. 25 000,00 zł (w tym fundusz sołecki = 19 500,00 zł).  

3) Przejęcie 6,16 ha gruntów od firmy Aero-kros. 

Udało się dokonać podziału terenu lotniska. Geodeta p. Sowa złożył stosowny 

wniosek w Starostwie Powiatowym w Krośnie. Wniosek ten został zaakceptowany. Kolejnym 

krokiem powinna być opinia nt. podziału, po czym będziemy naciskać na zawarcie aktu 

notarialnego.  

4) Zebranie sprawozdawcze w Pustynach. 

 W dniu 6 czerwca br. odbyło się zebranie sprawozdawcze w Pustynach. Sprawozdanie 

Sołtysa Sołectwa Pustyny zostało przyjęte. Ponadto na zebraniu podjęto dwie uchwały.  

 Pierwsza uchwała (jednogłośna) o nierealizowaniu projektu rozbudowy i nadbudowy 

Domu Ludowego w Pustynach (złożono projekt w ramach PROW w kwocie dofinansowania 

500 000,00 zł), gdyż ta rozbudowa i nadbudowa nie spełnia oczekiwań mieszkańców, tj. nie 

zmienia funkcjonalności Domu Ludowego, o co wnioskowali wcześniej mieszkańcy oraz 

organizacje społeczne działające w Pustynach.  

 Druga uchwała dotyczyła rozpoczęcia budowy remizy OSP z częścią przeznaczoną do 

wykorzystana dla społeczeństwa miejscowego (świetlica, pomieszczenia gospodarcze do 

wynajęcia). Do tego przedsięwzięcia (ponieważ był już gotowy projekt, pozwolenie na 

budowę) został przygotowany wniosek o dofinansowanie w ramach Lokalnej Grupy 

Działania. W ramach LGD dla Gminy Krościenko Wyżne zabezpieczone były środki 

w wysokości 101 600,00 zł, na Pomnik Grunwaldu przeznaczono 25 100,00 zł, w związku 

z czym pozostała część kwoty mogła zostać przeznaczona na remizę OSP w Pustynach 

(ok. 77 000,00 zł). Załącznikiem do składanego wniosku będzie Plan Odnowy Sołectwa 

Pustyny – przyjęty uchwałą Rady Gminy.   
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5) Została podpisana umowa na wydzierżawienie 1 ha działki przy Wytwórni Mas 

Bitumicznych na lotnisku.  

 

 Pełniący Funkcję Wójta Gminy – Jan Omachel zaznaczył, że w ostatniej części 

posiedzenia przedstawi radnym ofertę na projekt rozbudowy „Centrum” (rozdzielający część 

strażacką), która w ostatnim czasie wpłynęła do Urzędu Gminy, ponieważ chciałby aby Rada 

Gminy wydała opinię w kwestii czy iść w kierunku przedstawionym w tej koncepcji.  

 

 W otwartej przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy dyskusji jako pierwszy głos 

zabrał radny Zdzisław Omachel – dot. spraw powodziowych. Radny zapytał, dlaczego nie 

wszystkie rodziny ubiegające się o pomoc zostały nią objęte. 

 Pełniący Funkcję Wójta Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że zasiłki celowe 

przyznawane są przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. Jeżeli jednak zostało 

przekroczone kryterium dochodowe na osobę w rodzinie oraz jeżeli faktycznie okazało się że 

nie było strat, takie zgłoszenie zostało odrzucone.  

 

Radny Antoni Dębiec zapytał, czy 6 000,00 zł jest to maksymalna kwota zasiłku. 

Pełniący Funkcję Wójta odpowiedział, że 6 000,00 zł jest to maksymalna kwota. 

Pracownicy socjalni Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przeprowadzają wywiad 

środowiskowy, oszacowują straty bądź pytają poszkodowanych na ile oszacowują je sobie, 

następnie spisują protokół, po czym przeznaczana jest określona kwota zasiłku na usunięcie 

skutków powodzi.  

Zaznaczył również, że zasiłek powinien zostać przeznaczony na konkretny cel 

związany z likwidacją skutków powodzi. Przy zasiłku celowym do 6 000,00 zł nie ma 

obowiązku rozliczania fakturami. Natomiast obowiązek jest konieczny przy kwocie od 

6 000,00 zł – 20 000,00 zł. Powyżej kwoty 20,000 000 zł to ekspert ocenia, czy szkody 

faktycznie miały miejsce oraz określa ich wysokość.  

Na podobnych zasadach przyznawane są zasiłki z budżetu gminy przez Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej.  

  

 Radna Grażyna Prugar-Gołda poprosiła Wójta o ustosunkowanie się do artykułu, który 

pojawił się w gazecie i Internecie tj. wypowiedzi p. Machnika (ul. Wisłocza) o dużych 

zniszczeniach i nieinterwencji Urzędu Gminy. 

 Pełniący Funkcję Wójta Gminy – Jan Omachel wyjaśnił, że na ul. Wisłoczej 

uaktywniło się osuwisko. Ziemia z góry zsunęła się i doszła do starego budynku matki 

p. Machnika, natomiast szkód żadnych nie wyrządziła w tym budynku. Strażacy 

zabezpieczyli teren i Pani Machnik została przeniesiona do innego budynku. Pełniący Funkcję 

Wójta powiedział, że osobiście był zobaczyć osuwisko. Zaznaczył, że powstało osuwisko na 

terenie prywatnym i Urząd Gminy jeżeli nie otrzyma środków z budżetu centralnego na 

usuwanie tego typu rzeczy, to jedyną formą pomocy dla poszkodowanego w takiej sytuacji 

może być zasiłek celowy z Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Dodał, że z jego wiedzy 

wynika, że pracownicy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej byli w terenie oraz że 

przyznano p. Machnik zasiłek. 

 Ponadto na wniosek Urzędu została powołana przez Starostę Krośnieńskiego Komisja 

z Nadzoru Budowlanego, która oceni przyczyny uaktywnienia się osuwiska.  

 Pełniący Funkcję Wójta Gminy – Jan Omachel poinformował również, że w dniu 

1 lipca w Starostwie Powiatowym w Krośnie odbędzie się spotkanie z pracownikami Urzędu 

Wojewódzkiego, którego tematem będą osuwiska oraz zasady przyznawania pomocy 

poszkodowanym. Z czytania samych przepisów prawnych nie wynika, aby gmina mogła 

reagować w sposób inny niż poprzez przyznanie zasiłku celowego. 
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 Radny Zdzisław Omachel kontynuując dyskusję na temat powodzi zapytał, co 

w kwestii usuwania szkód (osuwisko) przy Potoku (teren prywatny i teren Skarbu Państwa).  

 Pełniący Funkcję Wójta Gminy odpowiedział, że z Urzędu zostało wystosowane 

pismo do Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Sanoku. Odbyła się wizja w terenie 

pracownika z Inspektoratu z Krosna, który dokonał oceny szkód. Dotyczyły one dwóch 

miejsc – wyrwa na zakręcie i niżej za mostem u p. Szmyda. Tak jak w sprawie p. Szmyda 

ustosunkowano się w miarę pozytywnie, tak w pierwszym przypadku nie, ponieważ uznano 

że doszło do samowolnego działania ludzi. Obecnie Urząd Gminy oczekuje na pisemną 

odpowiedź w tej sprawie. 

  

 Radny Kazimierz Zygarowicz zapytał, ile kosztowały 2 ary działki zakupione przez 

gminę od p. Barzyka. 

 Pełniący Funkcję Wójta Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że całość kosztów tego 

przedsięwzięcia (zakup działki oraz koszty przeprowadzenia) to ok. 6 000,00 zł.  

 Następnie radny Kazimierz Zygarowicz zadał pytanie, czy pomimo rezygnacji 

realizowania projektu dot. rozbudowy Domu Ludowego w Pustynach, przewidziany jest 

remont tego budynku.  

 Pełniący Funkcję Wójta Gminy odpowiedział, że remont budynku Domu Ludowego 

jest ujęty w planie odnowy – remont dachu, sali. Jest nawet propozycja, aby w budynku tym 

zorganizować posiedzenie Rady Gminy, aby zobaczyć stan biblioteki.  

 W tym roku planowany jest remont dachu Domu Ludowego, w roku następnym celem 

będzie doprowadzenie do przywrócenia funkcjonalności Domu Ludowego, co również będzie 

wymagało konkretnego projektu. 

 

 Radna Grażyna Prugar-Gołda zadała pytanie dotyczące zarządzenia Nr II/454/10 

Wójta Gminy z dnia 16 czerwca 2010 r. w sprawie ustalenia terminu składania wniosków 

o udzielenie pomocy finansowej uczniom na zakup podręczników w ramach Rządowego 

programu pomocy uczniom w 2010 r. – „Wyprawka szkolna”. Radna zapytała, czy pomoc dla 

uczniów na zakup podręczników przyznawana w klasach I-III szkoły podstawowej i klasie II 

gimnazjum w związku ze zmianą podstawy programowej.  

 Pełniący Funkcję Wójta Gminy odpowiedział, że tak oraz że pomoc ta przyznawana 

jest uczniom na mocy nowego rozporządzenia.  

 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku 

Wyżnym za 2009 rok. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz oddał głos Dyrektor 

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym – 

Teresie Mazur, która omówiła przedmiotowe sprawozdanie zawierające następujące 

załączniki: 

1. bilans Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku 

Wyżnym za 2009 rok, 

2. rachunek zysków i strat Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym za 2009 rok, 

3. zestawienie zmian w funduszu jednostki Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym za 2009 rok, 

4. sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym za 2009 rok (część opisowa).  
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Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinię Przewodniczącego Komisji Budżetu 

i Finansów – Zdzisława Omachla, który stwierdził, że opinia Komisji jest pozytywna – 

oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie).  

Następnie prowadzący posiedzenie odczytał uchwały Rady Społecznej działającej 

przy Samodzielnym Publicznym Gminnym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Krościenku 

Wyżnym podjęte w dniu 17 czerwca 2010 r. w sprawach: 

1. zaopiniowania planu finansowego SPG ZOZ w Krościenku Wyżnym za 2009 rok, 

2. zaopiniowania realizacji planu finansowego SPG ZOZ w Krościenku Wyżnym za 

2009 rok, 

3. zaopiniowania planu finansowego SPG ZOZ w Krościenku Wyżnym na 2010 rok.  

(uchwały w załączeniu).  

 

W otwartej przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy dyskusji nad projektem 

uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z czym prowadzący obrady – Kazimierz 

Zygarowicz zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 10 radnych: 

-„za” głosowało 10 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że UCHWAŁA NR XXXV/236/10 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku Wyżnym za 2009 rok 

została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia okręgów wyborczych, ich granic i numerów 

oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz oddał głos Pełniącemu 

Funkcję Wójta Gminy – Janu Omachlowi, który przedstawił projekt przedmiotowej uchwały. 

Okręgi wyborcze dostosowano do aktualnej liczby mieszkańców Gminy Krościenko Wyżne. 

W projekcie uchwały zaproponowano również przeniesienie ul. Żwirowej z okręgu 

wyborczego nr 1 do okręgu wyborczego nr 2 w celu, aby okręg wyborczy nr 2 stanowił 

terytorialną całość. Powyższa uchwała będzie obowiązywać dla przeprowadzenia wyborów 

samorządowych. 

Następnie prowadzący posiedzenie – Kazimierz Zygarowicz jako Przewodniczący 

Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich stwierdził, że opinia Komisji jest 

pozytywna – oddano 4 głosy „za” (jednogłośnie).  

W otwartej przez Wiceprzewodniczącego Rady dyskusji nad projektem radni nie 

zabrali głosu, w związku z czym prowadzący obrady – Kazimierz Zygarowicz zarządził 

głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 10 radnych: 

-„za” głosowało 10 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że UCHWAŁA NR XXXV/237/10 

w sprawie ustalenia okręgów wyborczych, ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym została podjęta (uchwała w załączeniu). 
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Ad. 8 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu 

udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 

terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz oddał głos Pełniącemu 

Funkcję Wójta Gminy – Janu Omachlowi, który przedstawił projekt przedmiotowej uchwały.  

 Projekt uchwały zmieniającej zakłada pomoc materialną dla uczniów przyznawaną 

w formie zasiłku szkolnego częściowego wynoszącego od 10% do 80% zasiłku szkolnego 

w pełnej wysokości.  

Następnie prowadzący posiedzenie – Kazimierz Zygarowicz jako Przewodniczący 

Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich stwierdził, że opinia Komisji jest 

pozytywna – oddano 4 głosy „za” (jednogłośnie).  

W otwartej przez Wiceprzewodniczącego Rady dyskusji nad projektem uchwały radni 

nie zabrali głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie – Kazimierz Zygarowicz 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 10 radnych: 

-„za” głosowało 10 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że UCHWAŁA NR XXXV/238/10 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Krościenko 

Wyżne została podjęta (uchwała w załączeniu). 

 

Po tym punkcie prowadzący obrady ogłosił 15 – minutową przerwę w godz. 14
30 

– 14
45

. 

 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Krościenko Wyżne oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej i instytucji 

kultury za I półrocze roku budżetowego.  

 Po wznowieniu obrad Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz 

oddał głos Skarbnikowi Gminy – Grzegorzowi Prugarowi, który przedstawił projekt 

przedmiotowej uchwały. Ustawa o finansach publicznych, która weszła w życie z dniem 

1 stycznia br. nakłada na jednostki samorządu terytorialnego obowiązek określenia zakresu 

i formy informacji, o której mowa.  

Pełniący Funkcję Wójta Gminy – Jan Omachel zgłosił autopoprawkę do projektu 

uchwały, tj. aby: 

1) § 3 otrzymał brzmienie: 

 „§ 3 Traci moc uchwała Nr XXXIV/206/2006 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 

30 sierpnia 2006 r. w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Krościenko Wyżne oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego samodzielnego zakładu opieki zdrowotnej i instytucji kultury za I półrocze roku 

budżetowego.”,  

 

2) dotychczasowy § 3 realizować w § 4, 
 

3) dotychczasowy § 4 realizować w § 5. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinię Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów – Zdzisława Omachla, który stwierdził, że opinia Komisji jest 

pozytywna – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie).  
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W otwartej przez Wiceprzewodniczącego Rady dyskusji nad projektem uchwały radni 

nie zabrali głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie – Kazimierz Zygarowicz 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 10 radnych: 

-„za” głosowało 10 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że UCHWAŁA NR XXXV/239/10 

w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Krościenko Wyżne oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej i instytucji kultury za I półrocze 

roku budżetowego została podjęta (uchwała w załączeniu). 

 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały własnej.  

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz oddał głos Pełniącemu 

Funkcję Wójta Gminy – Janu Omachlowi, który przedstawił projekt przedmiotowej uchwały. 

Projekt uchwały został „wywołany” pytaniem radnego Zdzisława Omachla nt. realizacji 

uchwały Nr XXVI/182/2009 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 26 sierpnia 2009 r. 

w sprawie nabycia nieruchomości gruntowych położonych w miejscowości Krościenko 

Wyżne dotyczy uchylenia przedmiotowej uchwały.  

 Pełniący Funkcję Wójta Gminy wyjaśnił, że powyższa uchwała nie została wykonana, 

ponieważ działki od p. Pelczar zostały zakupione przez Rejon Budowy Dróg i Mostów 

Krośnie Sp. z o. o.  

 

W otwartej przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy dyskusji nad projektem 

uchwały głos zabrał radny Antoni Dębiec. Zapytał, na jaki cel miała być przeznaczona 

przedmiotowa nieruchomość. 

Pełniący Funkcję Wójta Gminy odpowiedział, że przeznaczeniem było wysypisko 

śmieci (linia do segregacji).  

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie – 

Kazimierz Zygarowicz zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 10 radnych: 

-„za” głosowało 9 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymał się” od głosu 1 radny. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że UCHWAŁA NR XXXV/240/10 

w sprawie uchylenia uchwały własnej została podjęta (uchwała w załączeniu). 

 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę własną Nr XXXIV/233/10 z dnia 

29 kwietnia 2010 r. sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 

2010 rok oraz podziału nadwyżki budżetowej z 2009 roku.  

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz oddał głos Skarbnikowi 

Gminy – Grzegorzowi Prugarowi, który przedstawił projekt przedmiotowej uchwały. 

Dotyczył on zmian w klasyfikacji wydatków bieżących w dziale 852 „Pomoc społeczna”, 

rozdziale 85219 „Ośrodki pomocy społecznej”. 
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Następnie Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinię Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów – Zdzisława Omachla, który stwierdził, że opinia Komisji jest 

pozytywna – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie).  

W otwartej przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy dyskusji nad projektem 

uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z czym prowadzący obrady – Kazimierz 

Zygarowicz zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 10 radnych: 

-„za” głosowało 10 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że UCHWAŁA NR XXXV/241/10 

zmieniająca uchwałę własną Nr XXXIV/233/10 z dnia 29 kwietnia 2010 r. sprawie zmian 

w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2010 rok oraz podziału nadwyżki 

budżetowej z 2009 roku została podjęta (uchwała w załączeniu). 

 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko 

Wyżne na 2010 rok oraz podziału nadwyżki budżetowej z 2009 roku. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz oddał głos Skarbnikowi 

Gminy – Grzegorzowi Prugarowi, który przedstawił projekt przedmiotowej uchwały według 

zwiększeń oraz zmniejszeń w planach dochodów i wydatków w poszczególnych działach 

klasyfikacji budżetowej. 

 Skarbnik Gminy w imieniu Wójta złożył autopoprawkę do projektu uchwały, tj. aby: 

1) w § 2 pkt 2 dział 754 „Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa” 

oraz dział 852 „Pomoc społeczna” otrzymały brzmienie:  
 

754 BEZPIECZEŃSTWO PUBLICZNE I OCHRONA 

PRZECIWPOŻAROWA 

8 000,00 

 

 75478 USUWANIE SKUTKÓW KLĘSK ŻYWIOŁOWYCH 8 000,00 

Wydatki bieżące, z tego: 8 000,00 

1.Wydatki jednostek budżetowych: 3 000,00 

a)wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań 3 000,00 

  4210 Zakup materiałów i wyposażenia 1 000,00 

  4220 Zakup środków żywności 1 000,00 

  4300 Zakup usług pozostałych 1 000,00 

2. Świadczenia na rzecz osób fizycznych: 5 000,00 

  3020 Wydatki osobowe niezaliczone do wynagrodzeń 5 000,00 

 

 
852 POMOC SPOŁECZNA 20 000,00 

 

 85219 OŚRODKI POMOCY SPOŁECZNEJ 12 000,00 

Wydatki bieżące, z tego: 12 000,00 

1.Wydatki jednostek budżetowych: 12 000,00 

a) wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań 12 000,00 

  4210 Zakup materiałów i wyposażenia 12 000,00 
 

 85278 USUWANIE SKUTKÓW KLĘSK ŻYWIOŁOWYCH 6 000,00 

Wydatki bieżące, z tego: 6 000,00 

1.Świadzcenia na rzecz osób fizycznych: 6 000,00 

  3110 Świadczenia społeczne 6 000,00 
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 85295 POZOSTAŁA DZIAŁALNOŚĆ 2 000,00 

Wydatki bieżące, z tego: 2 000,00 

1.Dotacje na zadania bieżące: 2 000,00 

  2310 Dotacje celowe przekazane gminie na zadania bieżące 
realizowane na podstawie porozumień (umów) między 

jednostkami samorządu terytorialnego 

2 000,00 

 
 

2) § 5 otrzymał brzmienie:  

„§ 5.  Udziela się dotacji z Budżetu Gminy Krościenko Wyżne w brzmieniu, jak załącznik 

nr 1 do niniejszej uchwały. 
a) dotacja celowa dla Gminy Korczyna - z tytułu opłaty za dzieci z Gminy Krościenko 

Wyżne uczęszczające do przedszkoli niepublicznych na terenie Gminy Korczyna, 

b) dotacja celowa dla Gminy Dębica – pomoc finansowa z przeznaczeniem na pokrycie 

wydatków związanych z organizacją wypoczynku letniego dla dzieci dotkniętych 

powodzią w 2010 roku.”. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinię Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów – Zdzisława Omachla, który stwierdził, że opinia Komisji jest 

pozytywna – oddano  3 głosy „za” (jednogłośnie).  

W otwartej przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy dyskusji nad projektem 

uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie – Kazimierz 

Zygarowicz zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 10 radnych: 

-„za” głosowało 10 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że UCHWAŁA NR XXXV/242/10 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2010 rok oraz 

podziału nadwyżki budżetowej z 2009 roku została podjęta (uchwała w załączeniu). 

 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Krośnieńskiemu na realizację zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 1967R 

Korczyna – Krościenko Wyżne. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz oddał głos Pełniącemu 

Funkcję Wójta Gminy – Janu Omachlowi, który przedstawił projekt przedmiotowej uchwały.  

 Pełniący Funkcję Wójta poinformował obecnych, że Powiat Krośnieński wystąpił 

z propozycją dofinansowania remontu ul. Marynkowskiej. Wstępnie wykonano jej kosztorys, 

który opiewa na kwotę 625 000,00 zł. Remont dotyczy całości ul. Marynkowskiej począwszy 

od ul. Północnej – od p. Steligi aż za granicę z Korczyną do ul. Wisze. Udział Gminy 

Krościenko Wyżne po negocjacjach wynosi 75 000,00 zł.   

 Pełniący Funkcję Wójta wyraził opinię, że jest to jedyna możliwość wykonania całości 

remontu ul. Marynkowskiej, który dotyczyłby całej nawierzchni, poboczy, skarpy, rowów 

odwadniających etc.  Stwierdził, że Rada Gminy powinna wyrazić zgodę na dofinansowanie 

przedmiotowej drogi, ponieważ będzie ona służyć większości mieszkańców naszej gminy.  

 Następnie Pełniący Funkcję Wójta zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, tj. aby 

§ 2 otrzymał brzmienie: 
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 „ § 2. Szczegółowe warunki udzielenia pomocy finansowej oraz zasady rozliczenia 

środków określone zostaną w porozumieniu zawartym pomiędzy Powiatem Krośnieńskim 

a Gminą Krościenko Wyżne.”.  

Prowadzący obrady poprosił o opinię Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów 

– Zdzisława Omachla, który stwierdził, że opinia Komisji jest pozytywna – oddano 3 głosy 

„za” (jednogłośnie).  

 

W otwartej przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy dyskusji nad projektem 

uchwały głos zabrał radny Kazimierz Zygarowicz, który stwierdził że rzeczywiście 

ul. Marynkowska jest w bardzo złym stanie i należy ją jak najszybciej wyremontować.  

 

Radny Zdzisław Omachel zgłosił prośbę, aby zwrócić uwagę (gdybyśmy mieli wpływ 

na składany projekt) na przełomy (szczególnie na stronie Północnej) celem, aby w tym 

miejscu woda więcej nie wypływała.  

Radny Antoni Dębiec stwierdził, że być może jak będą wykonane rowy odwadniające, 

nie będzie już tego problemu.  

Pełniący Funkcję Wójta poinformował, że zakres prac będzie mu znany w przyszłym 

tygodniu po rozmowie na temat szczegółów z p. Peperą ze Starostwa Powiatowego, który 

tworzy pełną dokumentację i kosztorys. Na dzień dzisiejszy znana jest długość odcinka oraz 

koszty.  

 

Radny Zdzisław Omachel poprosił, aby p. Wójt zwrócił również uwagę, aby przed 

samym szczytem poszerzyć drogę od strony Północnej.  

Pełniący Funkcję Wójta stwierdził, że parametry 4,5 m powinny zostać zachowane. 

Stwierdził, że po zapoznaniu się z projektem będzie posiadał pełną wiedzę na temat 

przekrojów drogi.  

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie – 

Kazimierz Zygarowicz zarządził głosowanie nad projektem uchwały. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 10 radnych: 

-„za” głosowało 10 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że UCHWAŁA NR XXXV/243/10 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu na realizację 

zadania pn. „Remont drogi powiatowej nr 1967R Korczyna – Krościenko Wyżne została 

podjęta (uchwała w załączeniu). 

 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dębica.  

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz oddał głos Skarbnikowi 

Gminy – Grzegorzowi Prugarowi, który przedstawił projekt przedmiotowej uchwały. 

Wpłynęło do Urzędu Gminy pismo z Gminy Rymanów z prośbą, aby Gmina Krościenko 

Wyżne wyraziła chęć pomocy finansowej dla Gminy Dębica poszkodowanej w wyniku 

powodzi. Udzielona dotacja byłaby przeznaczona na pokrycie wydatków związanych 

z organizacją wypoczynku dla dzieci wraz opiekunami w Rudawce Rymanowskiej. Stąd jest 

propozycja przyznania z budżetu Gminy Krościenko Wyżne dotacji celowej w wysokości 

2 000,00 zł.  

 Pełniący Funkcję Wójta zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, tj. aby § 2 

otrzymał brzmienie: 
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 „ § 2. Szczegółowe warunki udzielenia pomocy finansowej oraz zasady rozliczenia 

środków określone zostaną w porozumieniu zawartym pomiędzy Gminą Dębica a Gminą 

Krościenko Wyżne.”.  

Następnie Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinię Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów – Zdzisława Omachla, który stwierdził, że opinia Komisji jest 

pozytywna – oddano 3 głosy „za” (jednogłośnie).  

W otwartej przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy dyskusji nad projektem 

uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z czym prowadzący posiedzenie – Kazimierz 

Zygarowicz zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 10 radnych: 

-„za” głosowało 10 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że UCHWAŁA NR XXXV/244/10 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dębica została podjęta (uchwała 

w załączeniu). 

 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu odnowy Sołectwa Krościenko Wyżne 

na lata 2010 – 2015. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz oddał głos Pełniącemu 

Funkcję Wójta Gminy – Janu Omachlowi, który przedstawił projekt przedmiotowej uchwały.  

 Na bazie wcześniej opracowanych planów funkcjonujących w Gminie Krościenko 

Wyżne zostały opracowane dwa oddzielne plany – tj. Plan Odnowy Sołectwa Krościenko 

Wyżne oraz Plan Odnowy Sołectwa Pustyny na lata 2010-2015. Poprzednie plany 

dostarczone firmie, która składa wnioski o dofinansowanie (na Pomnik Grunwaldu i Remizę 

OSP w Pustynach) okazały się niewystarczające i już niedopasowane do warunków 

rozporządzenia zmienionego w marcu br. Powyższe plany będą stanowiły załącznik do 

wniosku o dofinansowanie składanego za pośrednictwem Lokalnej Grupy Działania.  

 

 

Radny Antoni Dębiec po usprawiedliwieniu się u Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy opuścił salę narad. 

 

Prowadzący obrady, jako Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że opinia Komisji jest pozytywna – oddano 4 głosy „za” 

(jednogłośnie). 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

– Grzegorz Kondracki stwierdził, że opinia Komisji jest pozytywna – oddano 3 głosy „za” 

(jednogłośnie). 

 

Pełniący Funkcję Wójta Gminy – Jan Omachel dodał, że na Komisji Rozwoju 

zgłoszono uwagę, aby planach odnowy sołectw wprowadzić aktualną nazwę klubu 

sportowego GKS Krościenko Wyżne –Pustyny, co traktuje jako autopoprawkę Wójta. 

 

 Głos w otwartej przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy dyskusji nad projektem 

uchwały zabrał radny Bolesław Pudłowski. Zapytał on, czego dotyczyłby zakres prac na 

zadanie „Przebudowa ul. Mostowej – przejście dla pieszych”.  

Pełniący Funkcję Wójta odpowiedział, że na ul. Mostowej która jest przewidziana do 

remontu w przyszłorocznym budżecie gminy w ramach tzw. „Schetynówek” planowane jest 

przerobienie nawierzchni – krawężnik, chodnik.  
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 Co do ul. Sportowej uznano, że nawierzchnia jest dobra, dlatego do remontu 

zakwalifikowano chodnik. 

 

Następnie Pełniący Funkcję Wójta na pytanie radnego Bolesława Pudłowskiego, czy 

kolejność wykonywanych prac ma znaczenie odpowiedział, że nie ma. 

 

 Radny Zbigniew Liput powiedział, że chciałby złożyć wniosek o zmianę 

w harmonogramie zadań ujętych w planie odnowy Sołectwa Krościenko Wyżne, w związku 

z czym poprosił Wójta o zapoznanie radnych z koncepcją projektu na zadanie dot. 

Rozbudowy OSP w Krościenku Wyżnym.  

  

Pełniący Funkcję Wójta Gminy – Jan Omachel w związku z powyższym 

poinformował radnych, że toczyły się rozmowy telefoniczne z pracownią p. Filara na temat 

rozdzielenia projektu budowy „Centrum” na dwie części w taki sposób, aby móc realizować 

budowę etapowo. Po kilku tygodniach powstała oferta, która rozdziela część strażacką i część 

pozostałą. Koncepcja projektu budowy części strażackiej bazuje na istniejącym budynku 

remizy OSP w Krościenku Wyżnym.  

Cena wykonania dokumentacji – 32 000,00 zł (netto). 

Termin wykonania – do 2 miesięcy od daty podpisania umowy.  

Pełniący Funkcję Wójta Gminy zaznaczył, że przyjmując tę koncepcję, poprzedni 

projekt budowy „Centrum” staje się nieważny. Dlatego też zwraca się do radnych z prośbą 

o wydanie opinii, czy mamy zgodzić się na warunki p. Filara. Pozytywne zaopiniowanie 

koncepcji oznaczałoby zabezpieczenie odpowiednich środków finansowych w budżecie na 

następnej sesji Rady Gminy. Zaznaczył, że środki w wysokości 25 000,00 zł są już ujęte 

w budżecie gminy – zadanie pn. „Remont i modernizacja budynku OSP w Krościenku 

Wyżnym”.  

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, czy kwota 35 000,00 zł dotyczy części 

projektowanej, czy całości.  

Pełniący Funkcję Wójta odpowiedział, że kwota ta dotyczy tylko części 

projektowanej. Natomiast koszt rozbudowy OSP w Krościenku Wyżnym wynosiłby 

w granicach 800 000,00 zł po przetargu = pow. użytkowa * 1 500,00 zł). Dlatego też ważna 

jest teraz decyzja Rady Gminy, w jakim iść kierunku.  

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał następnie, czy w niedalekiej przyszłości byłaby 

możliwość o sięgnięcie po środki finansowe spoza budżetu gminy.  

Pełniący Funkcję Wójta odpowiedział, że liczy na taką pomoc ze strony Zarządu 

Państwowej Straży Pożarnej.   

Radny Zbigniew Liput jako Prezes OSP poinformował obecnych, że do tej pory już 

złożył wnioski o dofinansowanie tam gdzie było to możliwe i gdzie nie była wymaga opinia 

Rady Gminy. Zaznaczył, że jeżeli p. Filar wykonałby do sierpnia dokumentację, można 

byłoby jesienią złożyć wniosek o dofinansowanie części świetlicowej.  

Pełniący Funkcje Wójta Gminy dodał, że podstawą złożenia wniosku 

o dofinansowanie jest pozwolenie na budowę oraz pełna dokumentacja projektowa.  

Dodał, że część garażowa nie może być finansowana ze środków publicznych, 

ponieważ dotyczy poprawy warunków tylko straży pożarnej, a nie ogółu mieszkańców.  

 

W związku z powyższym radny Zbigniew Liput zaproponował wniosek do Planu 

Odnowy Sołectwa Krościenko Wyżne tj. aby w „Wykazie i harmonogramie realizacji zadań 

na okres 2010-2015” zastąpić zadanie pn. „Budowa centrum integracji, kultury, usług, 
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informatyki wraz z remizą OSP” zadaniem pn. „Rozbudowa remizy OSP wraz z świetlicą na 

cele kulturalno-oświatowe”.  

Pełniący Funkcję Wójta Gminy – Jan Omachel, po akceptacji ze strony radnych  

potraktował wniosek radnego Z. Liputa jako autopoprawkę Wójta.  

W związku z powyższym przedmiotowa rubryka otrzymała brzmienie: 

 

Wykaz i harmonogram realizacji zadań na okres 2010-2015 

Nazwa 
przedsięwzięcia 

Cel 
Lata 

realizacji 
Kwota 

końcowa 

Źródła finansowania 

Budżet 
gminy 

Środki UE 

Rozbudowa 

remizy OSP wraz 

z świetlicą na 

cele kulturalno-

oświatowe 

 Rozwój tożsamości 
społeczności wiejskiej, 

 Zaspokojenie potrzeb 
społecznych i 
kulturalnych, 

 Poprawa jakości życia 
mieszkańców, 

 Wzrost atrakcyjności 
turystycznej 
miejscowości, 

 Rozwój intelektualny 
dzieci i młodzieży, 

 Poprawa estetyki 
miejscowości. 

2010-2014 900.000,00 450.000,00 450.000,00 

 

W związku z brakiem innych wniosków i uwag do projektu uchwały prowadzący 

posiedzenie – Kazimierz Zygarowicz zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 9 radnych: 

-„za” głosowało 9 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że UCHWAŁA NR XXXV/245/10 

w sprawie przyjęcia planu odnowy Sołectwa Krościenko Wyżne na lata 2010 – 2015 została 

podjęta (uchwała w załączeniu). 

 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu odnowy Sołectwa Pustyny na lata 

2010 – 2015. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz stwierdził, że w zasadzie 

projekt przedmiotowej uchwały został już omówiony wraz z projektem uchwały dotyczącym 

Planu odnowy Sołectwa Krościenko Wyżne.  

Następnie jako Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich 

stwierdził, że opinia Komisji jest pozytywna – oddano 4 głosy „za” (jednogłośnie). 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

– Grzegorz Kondracki stwierdził, że opinia Komisji jest pozytywna – oddano 3 głosy „za” 

(jednogłośnie). 

Nie zgłoszono wniosków i uwag do projektu uchwały, w związku z czym prowadzący 

posiedzenie – Kazimierz Zygarowicz zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 9 radnych: 

-„za” głosowało 9 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 
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 Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że UCHWAŁA NR XXXV/246/10 

w sprawie przyjęcia planu odnowy Sołectwa Pustyny na lata 2010 – 2015 została podjęta 

(uchwała w załączeniu). 

 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Krościenko Wyżne przeprowadzenia kontroli problemowej. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz oddał głos Pełniącemu 

Funkcję Wójta Gminy – Janu Omachlowi, który przedstawił projekt przedmiotowej uchwały.  

 Do Rady Gminy zostało skierowane pismo przez p. Ewę Grądalską – Fogielman 

i p. Dariusza Fogielmana, które zarzuca Radzie Gminy rażące naruszenie prawa w kwestii 

uchwały Nr XIII/84/2004 w sprawie uchwalenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne w części dot. § 5 ust. 3 ustalającego minimalną 

odległość budynków od granicy tzw. terenów leśnych” - pismo w załączeniu.  

 Sprawa zostanie rozstrzygnięta po zasięgnięciu opinii firmy, która opracowała MPZP 

Gminy Krościenko Wyżne oraz Komisji Rewizyjnej.  

 Pełniący Funkcję Wójta stwierdził, że minimalna odległość budynków od granicy 

terenów leśnych wynosząca 15 m została ustalona zgodnie z ustawowymi wymogami, co 

również było konsultowane z innymi instytucjami.  

 

Radny Zdzisław Omachel stwierdził, że obawia się powyższe wezwanie może być 

preludium do pewnych działań w następnych latach. Być może będzie to nauczka dla 

mieszkańców, którzy nie użytkują pola i porasta las.  

 

Pozostali radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały, w związku z czym 

prowadzący obrady – Kazimierz Zygarowicz zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 9 radnych: 

-„za” głosowało 9 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że UCHWAŁA NR XXXV/248/10 

w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko Wyżne 

przeprowadzenie kontroli problemowej została podjęta (uchwała w załączeniu). 

 

 

Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Krościenko Wyżne przeprowadzenia kontroli problemowej. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz oddał głos Pełniącemu 

Funkcję Wójta Gminy – Janu Omachlowi, który przedstawił projekt przedmiotowej uchwały.  

 Do Rady Gminy wpłynęło pismo Wytwórni Ciast i Lodów „SANTOS” Marek Bargieł 

– prośba o potwierdzenie, że projektowana inwestycja w zakresie planowanych funkcji jest 

zgodna z zapisami i intencjami Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Gminy 

Krościenko Wyżne dla obszarów oznaczonych symbolem 1 KS – pismo w załączeniu.  

Pełniący Funkcję Wójta wyjaśnił, że opinia Rady Gminy zostanie wypracowania również po 

zasięgnięciu opinii firmy, która opracowała MPZP Gminy Krościenko Wyżne oraz Komisji 

Rewizyjnej. 

W otwartej przez Wiceprzewodniczącego Rady dyskusji nad projektem radni nie 

zabrali głosu, w związku z czym prowadzący obrady – Kazimierz Zygarowicz zarządził 

głosowanie.  

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 9 radnych: 
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-„za” głosowało 9 radnych, 

-„przeciw” – 0 radnych, 

-„wstrzymało się” od głosu 0 radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że UCHWAŁA NR XXXV/247/10 

w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Krościenko Wyżne 

przeprowadzenie kontroli problemowej została podjęta (uchwała w załączeniu). 

 

 

Ad. 19 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

Na wstępie radny Zbigniew Liput zapytał, czy powiat będzie realizować malowanie 

pasów drogowych i montowanie luster przy Urzędzie Gminy i ul. Wisłoczej. 

Pełniący Funkcję Wójta Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że sam zdeklarował się, 

że Gmina Krościenko Wyżne zakupi plastikowe lustro dla powiatu. Natomiast powiat 

zamontowałby lustro na swój koszt. Koszt zakupu lustra plastikowego to ok. 800,00 zł.  

Zaznaczył, że przy budynku przedszkola planowany jest parking dla przedszkola 

i przejście dla pieszych (skierowano pismo do Zarządu Powiatu) i że Powiatowa Komisja 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego musi zaopiniować przejście dla pieszych. Położone 

byłoby ono bliżej drogi na cmentarz.  

W pierwszej kolejności Zarząd Dróg Powiatowych w Krośnie planuje remonty dróg 

(zalewanie masą asfaltową oraz posypywanie grysem granitowym ubytków na drogach 

powiatowych), w dalszej wykonanie prac związanych z oznakowaniem dróg. Dodał również, 

że udało się zakończyć prace dotyczące odtworzenia rowu przy ul. Południowej.  

 

Radny Mieczysław Hebda po usprawiedliwieniu się u Wiceprzewodniczącego Rady 

opuścił salę narad. 

 

 Pełniący Funkcje Wójta Gminy – Jan Omachel odczytał następnie pismo z dnia 

12.05.2010 r. Dyrektora Przedszkola Św. Józefa dot. prośby o wyrównanie dotacji na 

działalność dydaktyczno - wychowawczą dla Przedszkola Św. Józefa prowadzonego przez 

Zgromadzenie Sióstr Służebniczek NMP NP w Krościenku Wyżnym za 2009 rok – kopia 

pisma w załączeniu.  

 Odczytał również odpowiedź Wójta Gminy z dnia 10.06.2010 r. mówiącą m.in. o tym, 

że podjęta przez Radę Gminy Uchwała Budżetowa Nr XXX/208/2009 z dnia 30 grudnia 

2009 r. określająca kwotę dotacji dla Niepublicznego Przedszkola Św. Józefa w Krościenku 

Wyżnym w wysokości 130 000,00 zł nie zawiera środków na wyrównanie dotacji za 

2009 rok. Decyzja w sprawie uruchomienia dodatkowych środków należy do wyłącznej 

kompetencji Rady Gminy – kopia pisma w załączeniu.  

 Pełniący Funkcję Wójta Gminy przedstawił następnie rozpoznanie kosztów 

Samorządowego Przedszkola w Krościenku Wyżnym za 2009 rok oraz za I kwartał br. 

Zaznaczył też, że ustawa o systemie oświaty nakłada na gminę obowiązek przekazania dla 

niepublicznego przedszkola dotacji dla każdego ucznia w kwocie nie mniejszej niż 75% 

kosztów własnych ponoszonych w Samorządowym Przedszkolu w przeliczeniu na 1 dziecko.  

 

Radna Grażyna Prugar-Gołda po usprawiedliwieniu się u Wiceprzewodniczącego 

Rady opuściła salę narad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz poruszył jeszcze temat 

dotyczący zagospodarowania działki gminnej o nr ewid. 1949/7.  

Pełniący Funkcję Wójta poinformował, że wraz z Przewodniczącym Rady Gminy 

uczestniczył w spotkaniu z mieszkańcami zainteresowanymi zagospodarowaniem powyższej 
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działki. Ewentualnie na przyszły rok będzie możliwość urządzania tej drogi. Planowane jest 

przygotowanie projektu, aby w ramach dróg gminnych dotować tę drogę jako drogę rolniczą, 

dojazdową do pól. Wysunięto również wniosek, aby przedmiotowej drogi nie poszerzać i ją 

utwardzić.  

 

 

Ad. 20 Zamknięcie sesji. 

 W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Kazimierz Zygarowicz podziękował obecnym za udział 

w posiedzeniu i zamknął XXXV Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządziła: 

Małgorzata Wojtyczek-Skórka    
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